
استان مرکزی

رضوانداوودیجم/گروهاستانها »استفاده ۶۵ هزار توانجو در استان مرکزی از خدمات بهزیستی 
News.arak93@gmail.com می کنند«. سرپرست اداره کل بهزیستی استان مرکزی گفت: این

نهاد حمایتی پارسال ســه هزار و ۱۵۰ نفر آموزش های خانواده و 
فرزند پروری توسط مراکز مشاوره و مؤسسات زیرپوشش را ارائه کرد.

محمد زیدوند افزود: روابط خانوادگی سالم موجب پرورش احساس عشق و امنیت در همه اعضای خانواده می شود 
و تشکیل یک خانواده مستحکم یکی از بهترین هدایایی است که والدین می توانند به فرزندان خود تقدیم کنند.

وی بیان کرد: خانواده یک محیط پرورش دهنده و امن برای کودکان است و آنان را به بزرگسالانی متعادل، خوشحال 
و موفق تبدیل می کند و با توجه به اهمیت مساله تحکیم بنیان خانواده و به منظور ارج نهادن به نهاد خانواده به عنوان 

رکن اصلی جامعه سالم و محور اساسی برنامه ریزی های حوزه سلامت است.
سرپرست اداره کل بهزیستی استان مرکزی گفت: با توجه به اینکه رابطه زوجی شبیه نوزادی است که با شروع زندگی 
مشترک و ازدواج متولد می شود و برای رشد و بالندگی نیاز به حمایت و مراقبت کافی دارد، بنابراین برای داشتن یک 
زندگی رضایت بخش و پایدار و پیشگیری از سرخوردگی در روابط عاشقانه زوجین باید آموزش ها و مهارت های لازم 
را کسب کنند. زیدوند افزود: به همین منظور سازمان بهزیستی با توجه به کارکردهای نهاد خانواده و برای ثبات و 
پویایی آن اقدامات و برنامه های پیشگیرانه ارتقایی و مشاوره های روانشناختی در قالب مشاوره های تلفنی رایگان با 
شماره تماس ۱۴۸۰، آموزش های پیش از ازدواج، مهارت های ارتباطی زوجین، آموزش های خانواده، فرزندپروری 
و مشاوره های پیش از طلاق و سایر خدمات روانشناختی را برای عموم افراد جامعه و گروه های هدف هرساله اجرا 
می کند. وی اظهارداشت: درراســتای اجرای طرح های مذکور و تقویت کیفی سلامت روان، کاهش آسیب های 

اجتماعی و ایجاد خانواده مطلوب سال گذشته ۲ هزار و ۲۵۰ نفر آموزش پیش از ازدواج را دریافت کردند.

کالاهای اساسی به میزان کافی در استان مرکزی ذخیره رئیس سازمان  نسلفردا/گروهاستانها
news@ naslefarda.net جهاد کشاورزی استان مرکزی گفت: کالاهای اساسی و استراژیک به میزان

کافی در این استان ذخیره شده است.
علی صفری افزود: شکر به میزان کافی در استان مرکزی ذخیره سازی و واردات این محصول به استان آغاز شده است.

وی ادامه داد: برنج خارجی نیز در اســتان مرکزی به میزان کافی وجــود دارد و در صورت افزایش تقاضا، عرضه 
کنندگان و مباشران توزیع آماده عرضه این محصول در بازار هستند. رئیس سازمان جهاد کشاورزی استان مرکزی 
خاطرنشان کرد: با توجه به کاهش خرید مرغ و کاهش قیمت این محصول، مقرر شد مرغ زنده مازاد استان توسط 
شرکت پشتیبانی امور دام خریداری شود تا در زمان کاهش تولید برای تنظیم بازار عرضه شود. صفری خاطرنشان 
کرد: مرغ منجمد نیز به میزان کافی در استان مرکزی ذخیره سازی شده و مشکلی در این زمینه در استان وجود 
ندارد. وی با یادآوری افزایش قیمت گوشت قرمز در استان مرکزی گفت: در راستای تنظیم بازار، گوشت قرمز و مرغ 
منجمد با قیمت تنظیم بازار در استان توزیع و قیمت گوشت آن در حال متعادل شدن است. رئیس سازمان جهاد 
کشاورزی استان مرکزی گفت: گندم نیز به میزان کافی در سیلوهای این استان ذخیره سازی شده و در زمینه تأمین 
آرد و نان نیز در استان مشکلی وجود ندارد. صفری اظهارداشت: با توجه به اختلاف قیمت آرد بخش صنف و صنعت 
با نانوایی های سنتی، افزایش نظارت برای جلوگیری از ورود آرد نانوایی سنتی به بخش صنف و صنعت در دستور کار 
سازمان جهاد کشاورزی استان مرکزی قرار گرفته و آرد مورد نیاز بخش صنف و صنعت باید از طریق اداره کل غله و 
خدمات بازرگانی استان تأمین شود. وی با یادآوری برخی مشکلات در زمینه توزیع روغن در استان مرکزی به دلیل 
کاهش سرعت تولید این محصول در کارخانجات تولید این محصول گفت: با اجرای طرح مردمی سازی یارانه ها و 

افزایش سرعت تولید، این مشکل نیز در استان برطرف شده است.

سرپرست اداره کل بهزیستی استان مرکزی مطرح کرد:

استفاده ۶۵ هزار توانجو در استان مرکزی از خدمات بهزیستی
رئیس سازمان جهاد کشاورزی استان مرکزی:

کالاهای اساسی و استراژیک به میزان کافی ذخیره شده است

 

سرپرست شهرداری باغستان خبر داد:

تخصیص 5/2 هکتار زمین جهت احداث بیمارستان در شهر باغستان
سحرآراممصطفوی/گروهاستانها:محمدرضا شمسایی، 
سرپرست شهرداری باغســتان از تخصیص ۲۴7۰۰ مترمربع 
زمین جهت احداث بیمارستان در این شــهر خبر داد و گفت: 
طی نشست های متوالی و تخصصی با مسئولین شبکه بهداشت 
و درمان شهرستان شــهریار، لزوم ارتقای سطح کمی و کیفی 
خدمات درمانی به شهروندان و احداث بیمارستان در این شهر 

مورد بحث و تبادل نظر قرار گرفت تــا واگذاری زمین از طرف 
شهرداری صورت پذیرد و شبکه بهداشت و درمان نیز عملیات 
احداث آنرا در دستور کار قرار دهد. سرپرست شهرداری باغستان 
افزود: حاصل جلسات مدیران شهر باغستان و شبکه بهداشت 
و درمان شهرستان شهریار در صحن شورای محترم شهر مورد 
تصویب و همچنین تأیید کمیته انطباق فرمانداری محترم قرار 

گرفت و اکنون آماده واگذاری زمین مذکور به متولی بهداشت و 
درمان شهرستان شهریار هستیم.

شمسایی تصریح کرد: اکنون تشریفات قانونی واگذاری زمین به 
شبکه بهداشت و درمان شهریار در حال انجام است و آن مجموعه 
می تواند آماده سازی نقشــه و عملیات احداث بیمارستان شهر 

باغستان را آغاز نماید.
در پایان جا دارد از پیگیری های دکتر حق وردی نماینده محترم 
حوزه مشق در مجلس شورای اسلامی و همچنین حمایت های 

مجموعه شورای محترم شهر باغستان تشکر نمایم.
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فرمانده کل سپاه در سفر به استان 
گلستان:

عنصر ایمان تعیین کننده اصلی 
میدان های نبرد است

فاطمهاحمدی/گروهاستانها
F ahmadi222@yahoo.com 

 فرمانده کل ســپاه گفت: تجربه گرانسنگ 
دوران جهــاد در مقابل دشــمنان خداوند 
این نکتــه را ثابــت کرد که عنصــر ایمان 
تعیین کننده اصلی میدان های نبرد خواهد 
بود و دوران دفاع مقدس مثال بارزی از این 
حقیقت است که سرنوشت میدان را مردانی 

پاک و با ایمان مشخص کردند.
سردار سرلشکر پاســدار حسین سلامی در 
جمع پاســداران تیپ مردم پایه سپاه نینوا 
استان گلستان اظهار داشــت: در سوریه، 
عراق، یمن و افغانستان به این تجربه رسیدیم 
که اگر به موقع عمل نکنیم، به ســرعت در 
سنگرها حاضر نباشیم و مقدمات نبرد را از 
قبل آماده نکرده باشــیم دشمن بر ما غلبه 
کرده، سرزمینمان را ویران و مردم را آواره 

خواهد کرد و این ارمغان دشمن ماست.
وی بیان کرد: اسلام برای جاری شدن نیاز به 
حاکمیت دارد و حاکمیت برای بقا نیازمند 

قدرت و اقتدار است و قوی شدن راه ماست.
فرمانده کل سپاه افزود: شــرافت، امنیت، 
اقتدار و آرامش ما همه مدیون جانبازی ها، 
فداکاری هــا و خون پاک مــردم غیور این 

ملت است.
وی خطاب به پاسداران ســپاه نینوا تاکید 
کرد: شما در انتظار جهاد و شهادت هستید، 
در ادامه راه شهیدانی که بر وعده خودصادق 
ماندند و بــه عهد خود با خــدا وفا کردند و 
موجبات آبرو، شرف و کرامت برای ملت عزیز 
و امت اسلام شدند. فرمانده کل سپاه ادامه 
داد: شما پاسداران کسانی هستید که هرگاه 
آرایش قدرتمند جبهه دشمن را می بینید 
نه تنها هراســی به دل راه نمی دهید بلکه 
قلب های شما مطمئن است و بر ایمان شما 
افزوده می شود، ما محصول ۴۳ سال تجربه 
جهاد در میدان های ســخت، در تنگناها، 

کمبودها و نابرابری ها هستیم.
وی افزود: شما پاسداران انقلاب اسلامی که 
برای دفاع از یکدیگر سبقت گرفته و مشتاق 
جهاد و در آرزوی شهادت هستید، در طول 
زمان می بایست همواره آمادگی جسمانی و 

رزم خود را بالا نگه دارید.
فرمانده کل سپاه در پایان خاطرنشان کرد: 
تهجد، عبادت و قیام جوهر پاسداری است 
و این شــاخصه ها در کنار مهارت تکنیکی 
و آمادگی جســمانی از هر انسانی اسطوره 

می سازد.
فرماندهکلسپاهازپروژهمرکز
جراحیســپاهگلستاندیدن

کرد
فرمانده کل سپاه پاسداران انقلاب اسلامی 
در ادامه ســفر به گلســتان از پروژه مرکز 
جراحی محدود امام جعفر صادق )ع( سپاه 
نینوا گلســتان دیدن کرد. سردار سرلشکر 
پاسدار حسین سلامی در این بازدید آخرین 
روند پیشــرفت این مرکز درمانــی را مورد 
بررسی قرار داد. ســردار سلامی در جریان 
این بازدید بر تسریع روند ساخت این مرکز 
درمانی تاکید کــرد و برای تأمین اعتبار آن 
قول مســاعدت داد. فرمانده کل ســپاه در 
جریان بازدید از مرکز جراحی محدود سپاه 
نینوا گفت: ســاخت پروژه را با سرعت و با 
کیفیت پیگیری کنید، ما هم پشتیبان شما 

خواهیم بود.
ادایاحترامفرماندهکلسپاهبه

شهدایگمنامگلستان
فرمانده سپاه پاسداران انقلاب اسلامی در 
اولین برنامه سفر به گلســتان پس از ورود 
به تیپ مردم پایه ســپاه نینوا به شــهدای 
گمنام مدفون در این یگان ادای احترام کرد. 
سرلشکر پاسدار حسین سلامی فرمانده کل 
سپاه پاسداران انقلاب اسلامی پس از آن در 
جمع پاسداران و رزمندگان تیپ مردم پایه 
سپاه نینوا گلستان حاضر شــد و با آنان به 

دیدار و گفت و گو پرداخت.
 این مرکز درمانی با بیش از هفت هزار متر 
زیر بنا در چهار طبقه احداث می شود و دارای 
اتاق عمل، فیزیوتراپی، ام ارای، سی تی اسکن 

و سونوگرافی است.
برای ساخت این پروژه که ساخت آن از سال 
۹۴ شروع شــد تاکنون بیش از ۳۰ میلیارد 

ریال هزینه گردید.
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  معاون فنی مرکز بهداشت اصفهان 
مطرح کرد:

اصفهان در رتبه هفتم نرخ باروری
معاون فنی مرکز بهداشــت اصفهان بیشــترین 
درصد جمعیت جامعه را متولدان دهه شــصتی 
دانســت و گفت: میانگین نرخ سالمندی کشور 
۱۲ درصد است که این عدد در اصفهان به ۱۰.7 
می رســد، در کنار آن درصد جوانان و نوجوانان 
جمعیت استان از میانگین کشــور پایین تر و به 
عبارتی جمعیت اصفهان از کشور سالمندتر است.

مهران زینلیان در نشســت حمایت از خانواده و 
جوانی جمعیت، اظهار کرد: رهبر معظم انقلاب در 
سال های اخیر بر مسئله جمعیت تاکید دارند اما 
در دهه های اخیر متوسط رشد سالانه جمعیت از 
حدود سال های 7۰ که بالاتر از دو و نیم درصد بود 
به هفت دهم رسیده که نشان دهنده کاهش سریع 

نرخ رشد سالانه جمعیت است.
وی با اشاره به شــاخص های جمعیت در استان، 
افزود: نرخ باروری کلی جمعیت از عدد هفت در 
سال ۱۳۴۵ به یک و هفت دهم رسیده است یعنی 
در گذشته هر مادری به طور متوسط هفت فرزند 
به دنیا می آورد و اکنون ایــن عدد به یک و هفت 

دهم و در اصفهان یک و چهار دهم رسیده است. 
معاون فنی مرکز بهداشت اســتان اصفهان آمار 
تولد خام در اصفهان را از میانگین کشور و بسیاری 
استان ها پایین تر دانست و گفت: درصد رشد فنی 
جمعیت سال ۹۹ در کشور هفت دهم و در اصفهان 
۵۵ صدم درصد اســت، نرخ باروری کلی در کل 
کشور ۱.7۱ و اصفهان ۱.۴۹ است که در این زمینه 

نیز اصفهان از آخر در رتبه هفتم قرار می گیرد.
وی با اشاره به سقوط نرخ باروری ملی در مقایسه 
با کشورهای جهان و آسیا از سال ۱۹۹۰ تا ۲۰۲۵، 
تاکید کرد: کشورهای دیگر از نظر رشد جمعیت 
به سرعت از ما پیشــی گرفتند و هیچیک از این 
کشورها افت و سقوط آسانســوری کشور ما در 
دهه های اخیر را تجربه نکردند و این از یک ســو 
تأثیر سیاســت های ســلامت را بر شاخص های 
جمعیتی نشــان می دهد و اینکه اگر بخواهیم از 
این شرایط چاله جمعیتی که در آستانه ورود به 
آن هستیم خارج شویم نیاز به اصلاح سیاست های 

جمعیتی داریم.
زینلیان با مقایســه جوانان ایران با جهان، افزود: 
نزدیک به ۲۵ درصد جمعیت کشــور را جوانان 
تشکیل می دهند که این عدد در دنیا هنوز کمتر 
است بنابراین می توان گفت از نظر درصد جوانی 
جمعیت در شــرایط بهتری نســبت به دنیا قرار 
داریم اما اگر روند هرم جمعیتــی، نرخ باروری و 
سالمندی جمعیت با همین شــیوه ادامه یابد، به 
زودی جمعیت عمده کشور را سالمندان تشکیل 

می دهد.
وی با اشاره به پیش بینی سه ســناریو برای این 
وضعیت، تصریح کرد: در سناریوی نخست رشد 
پایین جمعیت با روند یک درصــد ادامه می یابد 
و جمعیت کشور در ســال ۱۴۲۰ به ۸۶ میلیون 
نفر می رسد یعنی شــش میلیون نفر به جمعیت 
در دو دهه آینده افزوده می شــود و نزدیک به ۵۰ 
درصد جمعیت سالمند بالای ۶۵ سال خواهند بود 

بنابراین ادامه وضعیت موجود فاجعه است.
معاون فنــی مرکز بهداشــت اســتان اصفهان 
سناریوی دوم را رشــد متوسط جمعیت دانست 
و افزود: در صورت رشد یک و نیم درصدی سالانه 
جمعیت، در سال ۱۴۲۰ با نزدیک به ۱۰۰ میلیون 
نفر جمعیت نزدیک به ۲۰ درصد جمعیت کشور 

سالمند خواهند بود.
وی نرخ رشد ســالانه جمعیت در سناریوی سوم 
را دو و نیم درصد برشمرد و گفت: در این سناریو 
جمعیت در دو دهه بعد ۱۱۶ میلیون نفر خواهد 
بود و تنها ۱۰ درصد جمعیت کشور را سالمندان 

تشکیل می دهند.
وی با اشــاره به آغاز کاهش نرخ رشــد جمعیت 
از دهه 7۰، خاطرنشــان کرد: بیشــترین درصد 
جمعیت که دهه شصتی ها هستند به رأس هرم 
نزدیک می شــوند و جمعیت بین ۳۰ تا ۴۰ سال 
را تشکیل می دهند این افراد هنوز در سن باروری 
هستند و اگر مداخلات جمعیتی را درباره آنها انجام 
ندهیم به زودی از ســن باروری خارج می شوند و 
فرصت طلایی را برای جوانی جمعیت از دســت 

می دهیم.
زینلیان گفت: پنجره جمعیت بازه زمانی است که 
در آن جمعیت بالای ۱۵ سال کمتر از ۳۰ درصد و 
جمعیت بالای ۶۵ سال کمتر از ۱۵ درصد است و 
جمعیت جوان در فاصله بین ۱۵ تا ۶۵ سال درصد 
قابل توجهی از جامعه را تشکیل می دهد اگر از این 
بازه خارج شویم، تا سال ۱۴۲۰ این پنجره بسته 
خواهد شــد و امید برای مداخلات جمعیتی به 

صفر می رسد.
وی توجه به این شاخص ها را برای انجام مداخلات 
جمعیتی ضروری دانست و تاکید کرد: باید برای 
جمعیت دهه شــصتی های ۳۰ تا ۴۰ سال برنامه 
داشته باشیم، برای کســانی که ازدواج نکرده اند، 
برنامه ریزی ســریع برای ازدواج ضروری است و 
کسانی که در سن فرزندآوری هستند لازم است 

که تشویق به فرزندآوری شوند.
معاون فنی مرکز بهداشــت اســتان اصفهان با 
اشــاره به فرصت پنج تا هفت ســاله برای حفظ 
جوانی جمعیت، اظهار کــرد: از دهه 7۰ تاکنون 
بعد خانوار به شــدت کاهش یافته و به حدود سه 
رسیده است که نشان دهنده وخامت شرایط است 
همچنین روند تغییرات جمعیتی نشــان دهنده 
آن اســت که میانگین ســنی افراد جامعه ظرف 
۴۵ سال، ۱۰ سال افزایش یافته یا به عبارت بهتر 
 جمعیت کشور در ۴۵ ســال اخیر ۱۰ سال پیرتر 

شده است.

استان اصفهان

لزوم احداث هنرستان ها در نزدیکی کارخانه ها
سمیهداداشزاده/گروهاستانها

news@ naslefarda.net

 برای تسهیل و تسریع در مهارت آموزی دانش آموزان 
باید هنرستان ها را در نزدیک کارخانه ها احداث کرد. 
یوســف نوری وزیر آموزش و پرورش در سفر خود به 
اسلامشــهر ضمن بازدید از بعضی مراکز آموزشی و 
اطلاع یابی از مشــکلات زیر ساختی آن ها در نشست 
برگزارشده ساختمان فرمانداری این شهرستان حضور 
یافته و تصریح کرد: برای پیشرفت در امور باید دیدی 
»نگاشت نهادی« داشته باشیم یعنی علاوه بر این که 
باید همه با هم باشــیم؛ در کنار آن باید از نگاه برون 
سازمانی نیز برخوردار گردیم. نوری اظهارداشت: برای 
تسریع و تسهیل در امور مهارت آموزی باید ساختمان 

هنرستان ها را در کنار کارخانه ها احداث کرد.
وی شهرستان اسلامشهر و شــهرهای چهاردانگه و 
نســیم شــهر را به علت وجود کارخانه ها و فضاهای 
صنعتی بیشمار، شهرهای هنرستانی برشمرد و گفت: 
برای بررسی مشکلات زیر ساختی آموزش و پرورش 
سفرهای متعدد استانی انجام گرفته است و در همین 
رابطه کمک های خوبی نیز برای استان تهران مدنظر 
است که تأمین بخش دیگری از کمک ها نیز به خیرین 

واگذار شده است.
تأسیس هنرســتان تربیت بدنی، هنرســتان جوار، 
تکمیل مدارس دانش آموزان اســتثنایی و مجموعاً 
همکاری جهت رفع مشــکلات پیش روی آموزش و 

پرورش شهرستان اسلامشهر از جمله محورهایی بود 
که یوسف نوری وزیر آموزش و پرورش قول مساعدت 
برای انجام آن ها را در جمع مسئولان و مدیران آموزش 
و پرورش این شهرستان ابراز کرد. در ابتدای این نشست 
مهدی شــریفیان نماینده مجلس، حســین حبیبی 
فرماندار اسلامشــهر و اکبر قنبری رییس آموزش و 

پرورش شهرستان اسلامشــهر به بیان مشکلات زیر 
 ساختی و معضلات آموزشــی موجود در این منطقه 

پرداختند. 
در این جلســه تعهداتی از طرفِ وزیر بعنوان اردوگاه 
دانش آموزی چند منظوره در احمد آباد اسلامشهر و 
تجهیزات آن، پژوهش سرا، تکمیل پروژه تربیت بدنی 

امیرالمؤمنین )ع( در مهرماه سال ۱۴۰۱ با اعتبار ۱۰ 
میلیاردتومان، همچنین تجهیزات هنرســتانها بویژه 
هنرستان های ورزشی، اســتاندارد سازی بهسازی و 
روکش آسفالت محوطه مدارس، سیستم گرمایشی، 
ایزوگام، تجهیزات آموزشــی از دیگــر مصوبات این 

جلسه بود.

وزیر آموزش و پرورش در شهرستان اسلامشهر پیشنهاد داد:
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اکبرمیثاقی/گروهاستانها
       kermanshahnaslefarda@yahoo.com

و  آب  مدیریــت 
فاضلاب شهرســتان 

کرمانشــاه از افزایش ظرفیت پمپاژ تصفیه خانه آب شــهید نظری شهر 
کرمانشاه جهت تقویت فشار شبکه توزیع آب شرب ۲۶ هزار و ۸۰۰ مشترک 

آب و فاضلاب این شهر خبر داد.
مهدی رشیدپور به کاهش شدید آبدهی سراب قنبر اشاره کرد و گفت: با 
توجه به اینکه سراب قنبر منبع اصلی تأمین کننده آب جنوب شرقی منطقه 
یک شهر کرمانشاه است که در پی خشکسالی چند سال اخیر آبدهی این 
سراب به ۴۰ لیتر بر ثانیه رسیده است، شرکت آب و فاضلاب استان جهت 
جبران کمبود آب سراب و کاهش ساعات قطعی و افت فشار در این مناطق 
نسبت به مدار آوردن یک دستگاه الکتروپمپ در تصفیه خانه آب شهید 

نظری اقدام کرد.

به گفته رشیدپور با افزایش ظرفیت پمپاژ تصفیه خانه شهید نظری ۱۰۰ 
لیتر بر ثانیه آب از فاز دو این تصفیه خانه به مخزن کوثر وارد می شود که تا 
حدودی جبران کننده کمبود آب سراب قنبر است و در صورت رعایت الگوی 
مصرف تا شروع پیک مصرف از قطعی های موردی روزانه در قسمت های 

جنوب شرقی منطقه یک شهر کرمانشاه کاسته خواهد شد.
وی در پایان به در پیش بودن فصل گرم سال و احتمال ایجاد تنش آبی اشاره 
کرد و افزود: مشترکین گرامی می توانند با رعایت الگوی صحیح مصرف و 
جلوگیری از مصارف غیر ضروری همچون شستشوی فرش، پتو، پرده و .... با 
آب شرب، همکاری لازم را به منظور گذر از فصل گرم سال با کمترین تنش 

آبی با پرسنل شرکت آبفا استان داشته باشند.

مدیرامور آبفای استان کرمانشاه خبرداد:

تقویت فشار شبکه توزیع آب شرب ۱۰۱ هزار شهروند کرمانشاهی

کرمانشاه

معــاون هماهنگی امور  مهوشنوریزاده/گروهاستانها
news@ naslefarda.net عمرانی استاندار و عضو

هیئت علمی دانشــکده 
فنی و مهندسی دانشــگاه شــهرکرد در گفت و گو با ما ضمن اشاره به 
نامگذاری سال ۱۴۰۱ از طرف مقام معظم رهبری به عنوان سال تولید، 
دانش بنیان، اشتغال آفرین گفت: در راستای تحقق این شعار سعی بر این 
شد که اعتباراتی برای مجموعه دانشگاه ها در نظر گرفته شود تا رویکرد 
دانش بنیان، که یکی از مؤلفه های اساسی آن دانشگاه ها هستند، محقق 

شود.
علی حیدری افزود: در مصوباتی که برای ســفر ریاست محترم جمهور 
کارهای نهایی آن انجام شده است و به زودی ابلاغ خواهد شد، حدود ۹۰۰ 
میلیارد ریال برای پروژه های دانشگاه شهرکرد و حدود ۹۶۰ میلیارد ریال 
برای سایر دانشگاه های اســتان در نظر گرفته شده است که می تواند در 

سیاست های نظام که بحث دانش بنیان است کمک موثری کند.
معاون هماهنگی امور عمرانی استانداری گقت: از ۹۰۰ میلیارد ریال مبلغ 
مصوب برای دانشگاه شــهرکرد، ۵۰ میلیارد ریال برای توسعه و تأمین 
تجهیزات و نیازهای مرکز نوآوری دانشگاه شهرکرد، ۲۵۰ میلیارد ریال 
برای دانشکده فنی و مهندسی بروجن، ۱۳۰ میلیارد ریال برای تکمیل 

خوابگاه دانشکده هنر و علوم انسانی فارسان در نظر گرفته شده است.
علی حیدری افزود: ۱۲۰ میلیارد ریال برای تکمیل تصفیه خانه فاضلاب 
دانشگاه شهرکرد، ۱۵۰ میلیارد ریال برای تجهیز آزمایشگاه های مرکزی 
دانشــگاه و همچنین ۲۰۰ میلیارد ریــال هم برای تکمیل دانشــکده 

دامپزشکیدانشگاه شهرکرد در نظر گرفته شده است.
عضو هیات علمی دانشگاه شهرکرد با اشاره به اینکه عملیات عمرانی بعضی 
از این پروژه ها چندین سال است که غیرفعال است و هنوز به بهره برداری 
نرســیده اند، اظهار امیدواری کرد که با تخصیص اعتبارات، این پروژه ها 
هرچه سریعتر به نتیجه برسند. معاون هماهنگی امور عمرانی استانداری 
چهارمحال و بختیاری گفت: برای ســایر دانشــگاه ها، مراکز آموزشی و 
پژوهشی در سطح استان ۱۰۰ میلیارد ریال برای تکمیل زیرساخت های 
دانش بنیان جهاد دانشگاهی، ۵۰ میلیارد ریال برای آموزشکده کشاورزی 
پسران، ۵۰ میلیارد ریال برای آموزشــکده فنی دختران جونقان، ۲۵۰ 
میلیارد ریال برای ساختمان پارک علم و فناوری استان، ۳۰ میلیارد ریال 

برای بنیاد نخبگان و تکمیل سایت آن و ۱۸۰ میلیارد ریال برای تکمیل 
ساختمان مرکزی دانشگاه پیام نور استان و همچنین سالن های ورزشی 

واقع در فارسان و شهرکرد در نظر گرفته شده است.
علی حیدری با بیان اینکه مبلغی حــدود ۳۰۰ میلیارد ریال برای تأمین 
زیرساخت های شرکت های دانش بنیان اســتان نیزدر نظر گرفته شده 
است، افزود: رویکرد ما این است که این اعتبارات هزینه شود تا یک سایت 

متمرکزی در استان برای شرکت های دانش بنیان داشته باشیم.
عضو هیئت علمی دانشگاه شهرکرد در ادامه گفت: این پول از این جهت در 
نظر گرفته شده است که شرکت های دانش بنیان هزینه زیادی برای تأمین 
زمین نداشته باشند و به نوعی می توان گفت چون هزینه های زیرساختی 
را دولت متقبل شده، تقریباً زمین شرکت های دانش بنیان رایگان خواهد 
بود و قطعاً کمک خیلی خوبی برای شرکت های دانش بنیان نوپا در سطح 

استان است.
معاون هماهنگی امور عمرانی اســتاندار چهارمحال و بختیاری در پایان 
گفت: از اساتید و اندیشمندانی که در استان در زمینه دانش بنیان فعالیت 
می کنند و می توانند در این زمینه، کار تولیدی انجام دهند، دعوت می کنیم 
هرچه زودتر به سمت ثبت شرکت بروند و پیگیری کنند تا این زمین ها 
در اولین فرصت ممکن واگذار شوند تا در این قسمت شاهد تحولی بزرگ 

در استان باشیم.

گفت و گو با معاون هماهنگی امور عمرانی استاندار و عضو هیئت علمی دانشکده فنی و مهندسی دانشگاه شهرکرد:

9۰۰ میلیارد ریال اعتبار به دانشگاه شهرکرد اختصاص یافت

شهرکرد


